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Spletna stran www.dostopno.si

Dostopno.si je posebna spletna podstran.

Dostopno.si je del spletne strani RTV Slovenija. 
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www.rtvslo.si

www.rtvslo.si/dostopno



Spletna stran www.dostopno.si je namenjena:

vsem državljanom, še posebej pa: 

- ljudem, ki slabo slišijo,
- ljudem, ki slabo vidijo,
- ljudem, ki težko razumejo besedila,
- ljudem, ki imajo druge oviranosti.

Vsi imamo pravico do informacij. 

Vsi imamo pravico vedeti, 
kaj se dogaja v Sloveniji.

Vsi imamo pravico vedeti,
kaj se dogaja v svetu.





www.dostopno.si

Na prvi strani so članki.

V člankih pišemo o ljudeh z oviranostmi.

Članke lahko prebere tudi govorna sinteza.

Govorna sinteza je računalniški glas.

Govorno sintezo vključimo s klikom na gumb 



Na prvi strani so tudi:

- članki v znakovnem jeziku in

- oddaje o osebah z oviranostmi.

Na prvi strani so tudi napovedi. V napovedih opozorimo bralce na:

- televizijske ali radijske oddaje, 

ki so namenjene ljudem z oviranostmi.

- televizijske ali radijske oddaje,

ki imajo tehnike dostopnosti.



Tehnike dostopnosti so:

- znakovni jezik,

- podnapisi za gluhe in naglušne,

- zvočni podnapisi,

- zvočni opisi,

- lahko branje.

Gumbi za tehnike dostopnosti so označeni s posebnimi znaki:



[=] PODNAPISI
Podnapisi so na ekranu zapisana besedila.
V podnapisih piše, 
kar govorijo ljudje na televiziji.
Podnapisi so v slovenskem jeziku.

Poznamo dve vrsti podnapisov:
- podnapisi za govor ljudi v oddajah,

ki govorijo slovensko,
- podnapisi za govor ljudi v oddajah, 

ki govorijo tuje jezike.

Podnapise uporabljajo ljudje,
ki ne slišijo ali slišijo slabo.
Podnapise uporabljajo tudi ljudje,
ki gledajo oddajo ali video 
z ugasnjenim zvokom ali 
ne razumejo tujega jezika. 





[<] ZNAKOVNI JEZIK

Znakovni jezik je jezik kretenj.

Z znakovnim jezikom se sporazumevajo gluhi.

Z znakovnim jezikom lahko gluhi na Televiziji Slovenija gledajo različne oddaje,
kot na primer:

- Dnevnik
- Tarčo
- Tednik
- risanke
- druge oddaje.

Tolmač je oseba, ki govor prevaja v znakovni jezik. 





[··] ZVOČNI OPISI

Ljudje, ki ne vidijo ali vidijo slabo, 
ne zmorejo videti slike
na televizijskem ekranu. 

Zato potrebujejo zvočni opis. 
Zvočni opis pomeni, 
da lahko poslušajo opis slike. 
Zvočni opis se doda v film ali
v oddajo na tiste dele, 
ko nihče ne govori. 

Zvočni opisovalec je oseba, 
ki napiše in prebere zvočni opis. 
Zvočni opisi se lahko pripravi v naprej 
ali pa potekajo v živo.



[o] ZVOČNI PODNAPISI

Ljudje, ki ne vidijo ali vidijo slabo, 
ne zmorejo prebrati podnapisov
na televizijskem ekranu. 
Zato ne razumejo oddaj, 
ko ljudje govorijo v tujem jeziku.

Da lahko ljudi, 
ki govorijo v tujih jezikih razumejo, 
morajo podnapise slišati.  
Podnapisi, ki jih lahko slišimo, 
so zvočni podnapisi.

Zvočne podnapise prebere govorna sinteza.
Z zvočnimi podnapisi 
lahko spremljajo veliko oddaj. 



[~] LAHKO BRANJE

Nekateri ljudje težje berejo.
Toda vseeno želijo vedeti,
kaj se okoli njih dogaja.

Ti ljudje potrebujejo novice 
v lažje razumljivem jeziku.

Takemu jeziku rečemo tudi lahko branje.
Z lahkim branjem označujemo tista besedila,
ki jih lažje beremo in razumemo.



Novice v lahkem branju potrebuje veliko ljudi:

- ljudje, ki slabše berejo,

- ljudje po poškodbi glave,

- ljudje z motnjami v duševnem razvoju,

- ljudje, ki niso tako zelo izobraženi,

- ljudje, ki se našega jezika šele učijo,

- starejši, ki slabše vidijo in slišijo

in še številni drugi.



Za vse te ljudi smo na RTV Slovenija
ustvarili posebno spletno stran z novicami,
ki so napisane
v lažje razumljivem jeziku.

Ta spletna stran je www.enostavno.info.

Na spletni strani www.enostavno.info 
pišemo o različnih stvareh:
dogodkih v Sloveniji,
dogodkih po svetu,
zanimivih dogodkih
in o uporabnih stvareh.

Želimo si, da bi naše novice
bralo veliko ljudi.
Zato je naša nova spletna stran
enostavno dostopna.





Hvala za pozornost!

www.rtvslo.si
www.dostopno.si

www.enostavno.info


